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PROTOKÓŁ Nr  XXX/2012 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 12 listopada 2012r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych.  Obecnych: 20 radnych.  

Nieobecna radna: Anna Szymecka. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 09:00 powitał przybyłych gości i otworzył sesję stwierdzając jej prawomocność, 

− odczytał porządek obrad:                        

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2012r. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2012-2025. 

5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

7. Uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów. 

8. Uchwała w sprawie wysokości stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

9. Uchwała w sprawie określenia trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego 

gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Pilska-1” w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/193/2012  Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 marca 

2012 roku w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2012 roku.  

12. Uchwała w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

13. Uchwała w sprawie  regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalania wysokości stawki tej opłaty. 

16. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości. 

17. Uchwała w sprawie wyraŜenia poparcia dla uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie 

skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku o stwierdzenie niezgodności z Konstytucją 

Rzeczypospolitej Polskiej przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

18. Uchwała w sprawie podziału Miasta Szczecinek na obwody głosowania, ustalenia ich granic  

i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
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19. Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie przekształcenia zakładu budŜetowego w jednostkę 

budŜetową. 

20. Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących Ŝłobki 

lub kluby dziecięce na terenie Miasta Szczecinek. 

21. Uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad Ŝłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami. 

22. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

poŜytku publicznego i o wolontariacie na rok 2013. 

23. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

24. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

25. Wnioski i zapytania radnych. 

26. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokół z poprzedniej sesji z dnia 24.09.2012r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie  

20 głosami „za”. 

 

Ad.3. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− omówił zaproponowane zmiany w budŜecie i przypomniał uzasadnienie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami  „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/242/2012  
w sprawie dokonania  zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2012r. 

 

Ad.4. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/243/2012  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2012-2025. 

 

Ad.5. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 5 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

i 1 głosie „przeciw”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu zgłosiła propozycję poprawki w paragrafie 1 pkt 1) lit „c” poprzez wprowadzenie 

nowego zapisu: „związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie turystyki  

i gastronomii - 14,75 zł od 1 m2 powierzchni uŜytkowej”,    

− oraz w  pkt 2) lit. „b” poprzez wprowadzenie nowego zapisu: „związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej określonej w pkt 1 lit. c - 0,62 zł od 1 m2 powierzchni”, 

− po rozmowach z Burmistrzem Klub uwaŜa, Ŝe powinno się stosować maksymalne stawki podatku od 

nieruchomości zaproponowane przez Ministra, 

− Klub uwaŜa jednak, Ŝe w zakresie działalności turystyczno-gastronomicznej naleŜy zastosować 

obniŜkę  stawki, poniewaŜ stawka maksymalna oznaczałaby zbyt duŜy i nagły wzrost 

dotychczasowych stawek dla tej branŜy. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− to wniosek formalny Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, 

− poprosił pracowników Biura Rady Miasta o rozdanie radnym w/w propozycji zmiany projektu uchwały, 

− jeśli radni potrzebują czasu na przeanalizowanie propozycji, gotów jest zarządzić w tym celu przerwę 

w obradach. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe Urząd Miasta doskonale jest przygotowany do poprawek proponowanych przez 

Klub Radnych Platformy Obywatelskiej, poniewaŜ ma juŜ wydrukowane  gotowe teksty, 

− pozostali radni nie mieli czasu wcześniejszego zapoznania się z tymi propozycjami, dlatego prosi  

o 10 minutową  przerwę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz.9:20 ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:30. Obecnych 20 radnych. 

c.d. ad.5. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję na nowo. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− poinformował, Ŝe Klub równieŜ na swoim spotkaniu rozmawiał na temat stawek podatku od 

nieruchomości na 2013r., 

− na Komisji BudŜetowej wyraził swój pogląd na temat wzrostu tego podatku, Ŝe powinien być to wzrost 

realny o stopień inflacji, 

− w imieniu Klubu zgłosił następujące poprawki do projektu uchwały:  

− od działalności gospodarczej podatek gruntowy = 0,77zł/m2, 

− od działalności turystyczno-gastronomicznej podatek gruntowy = 0,54zł/m2, 

− od pozostałych gruntów podatek = 0,26zł/m2, 

− podatek za grunt pod jeziorem = 4,50zł/m2, 

− podatek od nieruchomości dotyczący budynków związanych z działalnością gospodarczą  

= 24,28zł/m2, 

− dotyczący działalności turystyczno-gastronomicznej = 13,10zł/m2, 

− pozostałe powierzchnie = 6,53zł/m2, 

− mieszkalne = 0,62zł/m2, 

− związane ze świadczeniami zdrowotnymi = 4,63zł/m2, 

− dotyczącymi działalności gospodarczej związanej z materiałem siewnym = 10,65zł/m2, 

− za takimi stawkami Klub moŜe głosować. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przyznał, Ŝe podniesienie podatku od nieruchomości nie jest rzeczą, która powinna cieszyć, 

− naleŜy się zastanowić, czy rzeczywiście ten mowy podatek będzie miał duŜe znaczenie dla budŜetów 

domowych lub dla podmiotów gospodarczych, 

− radny Roman Matuszak sugeruje, Ŝe maksymalne stawki podatków spowodują trudną sytuację dla 

podmiotów gospodarczych, 

− Burmistrz chce udowodnić, Ŝe tak nie jest, 

− skutek podwyŜki dla poszczególnych rodzin jest minimalny, 

− podatek wzrasta w zaleŜności od struktury posiadania, 

− mieszkania i małe budynki jednorodzinne tego nie odczują, 

− jeśli dom jest większy, to właściciel jest osobą zamoŜną i obciąŜenia podatkowe rosną, 

− podał kwotowe i procentowe przykłady obciąŜeń, porównując stawki przed podwyŜką i po jej 

wprowadzeniu, dotyczących poszczególnych kategorii, poczynając od duŜych domów 

jednorodzinnych, poprzez  średnie i małe budownictwo mieszkaniowe, poprzez zakłady usługowe, 

sklepy,  aŜ do bardzo duŜych podmiotów gospodarczych, 

− zdaje sobie sprawę z tego, Ŝe kaŜdy wolałby płacić mniejsze podatki,  

− Miasto nie ma wpływu na to, jak duŜy podatek dochodowy płacą mieszkańcy, natomiast ma wpływ na 

podatek od nieruchomości, 
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− Miasto musi mieć dochody, z których będzie pokrywać wydatki, i bilansować przychody z wydatkami, 

Ŝeby wskaźnik finansowy był jak najkorzystniejszy, 

− jeśli wskaźnik ten będzie niski, Miasto nie będzie mogło sięgać po środki unijne, 

− trzeba uzyskać przewagę dochodu bieŜącego nad wydatkami bieŜącymi, 

− podatek od nieruchomości w całości idzie do budŜetu Miasta, 

− gdyby zgodzić się z propozycją Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej, Ŝe podatek od 

nieruchomości powinien wzrosnąć tylko o stopień inflacji, to w budŜecie Miasta w 2013r. zabrakłoby 

przeszło 3 mln zł, 

− proponowana uchwała nie jest znaczącym obciąŜeniem, chociaŜ nie twierdzi, Ŝe nie jest to obciąŜenie 

w ogóle, 

− jeśli się tę uchwałę podejmie, to w budŜecie  w 2013r. będzie więcej pieniędzy o przeszło 3 mln zł, 

− odczytał pismo osoby zatrudnionej w jednym ze szczecineckich bardzo duŜych przedsiębiorstw, 

niezwiązanej z Ŝadnym ugrupowaniem politycznym, którego podwyŜka dotyczy w duŜym stopniu,  

a który wyraził stanowisko, Ŝe pomimo to nie jest to obciąŜenie, które moŜe wpłynąć na utratę 

płynności finansowej jego firmy, 

− podatek od nieruchomości płacony przez to przedsiębiorstwo wynosi rocznie ok.160 tys.zł, i będzie 

zwiększony o ok. 18 tys. zł,  

− osoba ta uwaŜa, Ŝe zmiana stawki nie ma większego znaczenia dla budŜetu firmy, 

− zdaniem Burmistrza to waŜny głos w dyskusji nad uchwałą. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− zwracając się do radnego Romana Matuszaka stwierdziła, iŜ cieszy się, Ŝe Klub Radnych Wspólnoty 

Samorządowej równieŜ dostrzegł potrzebę obniŜenia stawek podatku dla podmiotów gospodarczych  

z dziedziny turystyczno-gastronomicznej, 

− zgadza się ze stanowiskiem Burmistrza, Ŝe Miasta na mniejsze podatki obecnie nie stać, 

− rezygnacja ze stawek maksymalnych byłaby rezygnacją z dochodów bieŜących, na co Miasta  

nie stać, 

− z jakichś wydatków wówczas trzeba byłoby zrezygnować, 

− poza tym stawki Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej nie róŜnią się zbytnio od stawek 

zaproponowanych przez Klub Radnych Platformy Obywatelskiej. 

 

Janusz Rautszko radny; 

− mowa jest o podatkach, czyli o tym, czego nikt nie lubi, 

− proponuje spojrzeć na tę kwestię tak, jak nigdy dotychczas, 

− prawda jest taka, Ŝe to jedyny lub prawie jedyny instrument gospodarczo-finansowy Miasta do 

zapewnienia dochodów na odpowiednim poziomie, 

− nie zna przykładu firmy, która mając taki instrument z tego by nie skorzystała, 

− uwaŜa, Ŝe podatki powinny być na maksymalnym poziomie, a gdyby nie były, nie miałoby to 

ekonomicznego uzasadnienia, 

− Miasto to taka szczególna „firma”, która w imieniu mieszkańców wykonuje określone zadania. 
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Roman Miazga radny: 

− dla Miasta to 6% stopnia inflacji, a dla duŜej grupy mieszkańców  dodatkowe nowe obciąŜenie, 

− zapytał, czy podatek od uŜytkowania wieczystego wzrośnie o 100%?, 

− uwaŜa, Ŝe za wysoki jest podatek od nieruchomości w Trzesiece i na Świątkach, 

− radni SLD nie poprą uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nie traktuje podatku od nieruchomości na niŜszym poziomie jako ulgi, 

− poprawka Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej dotyczy podatku od nieruchomości związanych  

z działalnością turystyczno-gastronomiczną, 

− propozycja Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej jest szersza, 

− propozycję Burmistrza o wprowadzenie maksymalnych stawek moŜna uznać za swoistego rodzaju 

wystawienie mieszkańcom „rachunku” za to, co Burmistrz w ostatnich 7 latach wykonał,  

− radny wymienił inwestycje miejskie zrealizowane w minionym okresie, 

− przyznał, Ŝe to wszystko działania pozytywne, 

− tak wysokie stawki podatku proponowane są obecnie w całym kraju, takŜe w  centrum Warszawy, 

− naleŜy się zastanowić, czy obroty handlowe w centrum Warszawy są na tym samym poziomie co 

obroty handlowe w Szczecinku? 

− uwaŜa, Ŝe Burmistrz z niektórych inwestycji moŜe zrezygnować, z realizacją innych moŜe się 

wstrzymać, 

− propozycja podwyŜki nie jest złotym środkiem, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej nie będzie głosował za uchwałą. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− przyrównał Miasto do podmiotu gospodarczego, jednak uwaŜa, Ŝe przy dyskusji nad podatkami jest to 

rozmowa polityczna, 

− zna przykłady firm, które upadły z róŜnych przyczyn, ale nie z powodu podatku od nieruchomości, 

− uwaŜa, Ŝe porównanie sytuacji w Warszawie do realiów Szczecinka jest nieadekwatne, poniewaŜ 

sprzedawcy zarabiają tam duŜo więcej niŜ w Szczecinku. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− słuchając radnego Romana Matuszaka, wymieniającego zrealizowane inwestycje poczuł się dumny  

z tego powodu, 

− radny zapomniał jednak, Ŝe gdyby nie te inwestycje miasto by się nie rozwijało, 

− ale nawet, gdyby tych inwestycji nie wykonać, to jaki to jest argument w dzisiejszej dyskusji ? 

− nie rozumie wypowiedzi radnego Romana Matuszaka, iŜ jest to wystawienie „rachunku”, 

− gdyby tych inwestycji nie realizowano Miasto miałoby niŜszy kredyt, ale gorzej by wyglądało, 

− odnośnie wypowiedzi radnego Romana Miazgi Burmistrz stwierdził, Ŝe radny „coś sobie napisał” 

przed sesją  i potem to przeczytał, ale to nie ma odniesienia do dyskusji, 
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− nie ma podatku od uŜytkowania wieczystego, będzie natomiast wzrost opłaty, ale to nie zaleŜy juŜ od 

Miasta, tylko wynika z nowelizacji ustawy, 

− proponuje rozmawiać o uchwale merytorycznie, 

− dla 30% mieszkańców Szczecinka proponowane podatki  to wydatek 1zł miesięcznie. 

 

Roman Matuszak radny; 

− zwrócił uwagę, Ŝe wystrzegał się jakichkolwiek porównań Burmistrza z kimkolwiek, i dlatego prosi  

o zachowanie dyskusji na kulturalnym poziomie, 

− odnośnie inwestycji wykonanych w ostatnich 7 latach, o których wspomniał, miał na myśli to, Ŝe teraz 

wymagają one utrzymania, które wiąŜe się z wydatkami bieŜącymi, 

− to co powiedział wcześniej, w to wierzy, 

− obowiązkiem Burmistrza  jest realizacja budŜetu, 

− jeśli są wydatki to trzeba pokryć je z przychodów, ale jest przeciwnikiem proponowanego 

podwyŜszenia podatków. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nawiązując do uwagi radnego Romana Matuszaka o takich samych stawkach podatku od 

nieruchomości w Warszawie i w Szczecinku wyjaśnił, Ŝe podatek od nieruchomości nie zaleŜy od 

wartości danej nieruchomości ani od jej atrakcyjności, 

− od tego jest podatek katastralny, 

− poza tym, czy taka sama wartość jest nieruchomości przy Pl. Wolności w Szczecinku i nieruchomości 

połoŜonej na peryferiach miasta ?, 

− Miasto musi korzystać z dochodów bieŜących, 

− rolą podatku od nieruchomości jest pokrycie wydatków bieŜących, 

− apeluje aby nie udawać, Ŝe Miasto moŜe zrezygnować z dochodu wynoszącego przeszło 3 mln zł 

rocznie. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− przedstawione przez Burmistrza wyliczenia obciąŜeń podatkiem od nieruchomości nie uwzględniały 

podwyŜek cen za wodę, czynszów za mieszkania, ani innych opłat, które zsumowane dotykają 

budŜety domowe, 

− Burmistrz powołał się na to, Ŝe Miasto nie ma wpływu na płacone podatki dochodowe,  

− zdaniem radnego oznacza to, Ŝe mieszkańcy nie mają wystarczających dochodów, i Ŝe  wpływy  

z tytułu podatku dochodowego maleją, 

− przy kolejnych punktach sesji będzie dyskusja o nowych opłatach za śmieci, a to wszystko się łączy. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie zgadza się z sugestią radnego, Ŝe dochody z tytułu podatku dochodowego w Szczecinku maleją, 

poniewaŜ w Szczecinku wpływy z udziału Miasta w tym podatku rosną. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe gdy mowa o budŜecie, to nie chodzi o prywatny budŜet Burmistrza, ale o budŜet 

wspólny dla wszystkich mieszkańców, 

− uwaŜa, Ŝe dzięki budŜetowi budowany jest „własny dom” mieszkańców jakim jest Szczecinek, 

− dysponując wystarczającymi wpływami do budŜetu, będzie moŜna wykonać konieczne zadania. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− nawiązując do uwag radnego Romana Matuszaka o wykonanych inwestycjach zapytała, jak 

wyglądałoby miasto bez ich realizacji? 

− Burmistrz dwukrotnie wygrał wybory, i realizacja wymienionych inwestycji to zrazem realizacja 

programu wyborczego, na który mieszkańcy zagłosowali i który poparli, 

− podniesienie podatków nie jest decyzją popularną, ale Klub Radnych Platformy Obywatelskiej poprze 

proponowana uchwałę. 

 

Roman Matuszak radny: 

− przyznał, Ŝe Burmistrz rzeczywiście z Ŝelazną konsekwencją realizuje program wyborczy, 

− ale propozycja podwyŜek nie jest do zaakceptowania. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− pieniądze z podatków są Miastu potrzebne do realizacji zadań statutowych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe byłoby źle, gdyby pieniądze z tego podatku nie były wykorzystane na realizacje zadań 

Miasta, 

− skoro są wydatkowane w sposób korzystny dla Miasta, to dobrze, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do przegłosowania kolejno poprawek zaproponowanych 

przez Kluby Radnych. 

 

Głosowanie poprawki Klubu Radnych WS:  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  14 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” odrzuciła w/w poprawkę. 

 

Głosowanie poprawki Klubu Radnych PO: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy  6 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” przyjęła w/w poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad uchwałą, z uwzględnieniem przyjętej poprawki, zaproponowanej przez 

Klub Radnych Platformy Obywatelskiej.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/244/2012   

w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści. 

Ad.6. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 

− przypomniał jej uzasadnienie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/245/2012 
w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od środków transportowych. 

 
 

Ad.7. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/246/2012  

w sprawie opłaty od posiadania psów. 

Ad.8. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/247/2012  
w sprawie wysoko ści stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

 

Ad.9. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński. Pozostało 19 radnych. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/248/2012  

w sprawie okre ślenia trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów 

gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkc ji rolnej. 

 

Ad.10. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu  na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę; 

Nr XXIX/249/2012  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Pilska-1” w Szczecinku. 

 

Na salę obrad powrócił radny marek Ogrodziński. Obecnych ponownie 20 radnych. 

 

Ad.11. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu  na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami  „za” podjęła uchwałę; 

Nr XXIX/250/2012  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/193/2012  Rady Mi asta Szczecinek z dnia 28 marca 2012 roku  

w sprawie programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno ści zwierz ąt 

na terenie Miasta Szczecinek w 2012 roku. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz.10:55 zarządził 20minut przerwy w obradach. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godz.11:15. Obecnych 20 radnych. 

 

Ad.12. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/251/2012  

w sprawie okre ślenia terminu, cz ęstotliwo ści i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Ad.13. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, jednak na posiedzeniu zgłoszono propozycje  

poprawek, które przekazano Przewodniczącemu Rady Miasta. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał treść zaproponowanych poprawek: 
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§ 16 otrzymuje brzmienie: „Ustala się obszar całego miasta z wyłączeniem terenów leśnych lasów 

komunalnych i lasów państwowych , gdzie obowiązują postanowienia § 14 ust. 3”, 

§ 24 otrzymuje brzmienie: „Wprowadza się obowiązek przeprowadzania deratyzacji na terenie Miasta 

Szczecinek w miesiącach marzec i październik kaŜdego roku. W przypadku zaistnienia  konieczności 

dodatkowej deratyzacji, przeprowadzić ją w terminie uzgodnionym z Państwowym Powiatowym 

Inspektorem Sanitarnym w Szczecinku”.  

− przystąpił do głosowania nad propozycjami poprawek. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła w/w propozycje poprawek. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do kontynuowania dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zgłosiła uwagi dotyczące paragrafu 4 Regulaminu stanowiącego załącznik do omawianej uchwały, 

odnoszącego się do mycia pojazdów samochodowych poza myjniami, 

− zaproponowała pozostawienie zapisu obowiązującego dotychczas, Ŝe mycie pojazdów poza  myjnią 

będzie zabronione, 

−  uwaŜa, Ŝe nie będzie moŜliwe skontrolowanie , czym myte są pojazdy poza myjniami. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska kwestia ta była szczegółowo omawiana 

i wyjaśniana, 

− chodzi o mycie pojazdów czystą wodą, a nie przy uŜyciu chemikaliów, 

− uwaŜa, Ŝe naleŜy dopuścić moŜliwość opłukania samochodu czystą wodą na prywatnej posesji 

właściciela pojazdu, 

− inne rozwiązanie moŜe zostać uznane za lobbing na rzecz właścicieli myjni samochodowych. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uwaŜa, Ŝe nikt nie będzie w stanie sprawdzić, co znajduje się w wiadrze przygotowanym do mycia 

pojazdu, 

− nawiązała do wyjazdu radnego Marka Ogrodzińskiego do Nowego Jorku pytając go, czy radny widział 

tam na ulicach ludzi myjących swoje auta? 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− stwierdził, Ŝe argument nawiązujący do Nowego Jorku jest nie trafiony, poniewaŜ nijak ma się do 

szczecineckiej rzeczywistości, 

− chociaŜ widział takie sytuacje, o których mówi radna, 

− uwaŜa, Ŝe ludzie nie będą nagminnie łamać prawa, 

− poza tym ludzie są w stanie rozróŜnić co to jest  woda, a co to są detergenty chemiczne. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zaŜartował, Ŝe jako Przewodniczący Rady Miasta Szczecinek poczuł się dowartościowany najpierw 

porównaniem sytuacji w Szczecinku do realiów Warszawy a potem do realiów Nowego Jorku. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− jeśli straŜnicy miejscy mają sprawdzać, naleŜy jednoznacznie określić, Ŝe niedopuszczalne jest mycie 

pojazdów na posesjach, 

− albo powiedzieć, Ŝe wszyscy robią co chcą, ale wówczas bez kontroli, 

− prawo, które mówi, Ŝe moŜna robić tak albo tak jest złym prawem. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− stwierdził, Ŝe w omawianej kwestii jego zdanie róŜni się od stanowiska radnego Wiesława 

Drewnowskiego, 

− zaŜartował, Ŝe w Egipcie jest tak, iŜ na czerwonym świetle „moŜna” jechać, ale na zielonym „trzeba”, 

− trzeba jednak „wrócić” z Warszawy i Nowego Jorku do realiów Szczecinka, 

− w uchwale nie ma mowy o tym, co właściciel samochodu ma robić, ale Ŝe moŜe swój pojazd umyć 

wyłącznie czystą wodą. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− omawiana kwestia wynika z ustawy, zgodnie z którą w Regulaminie utrzymania czystości i porządku  

Rada Miasta moŜe określić obowiązki, pod warunkiem, Ŝe nie przekroczy swojej kompetencji,  

− moŜe uchwalić rozwiązania tylko w granicach wymienionych w ustawie, 

− w przypadku mycia i naprawy samochodów Regulamin moŜe określać sytuacje, w których odbywać 

się to będzie poza myjniami, 

− Rada Miasta musi to jednak określić, 

− gdyby omawianej kwestii nie ująć w uchwale, to taki Regulamin byłby wadliwy, 

− obowiązkiem Rady jest określenie warunków mycia pojazdów poza myjnią, 

− zaproponowany zapis jest słuszny. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy korzystano z dotychczasowego zapisu w Regulaminie i nakładano mandaty za mycie 

pojazdów poza myjnią ?  

− zapytał, w jaki sposób StraŜ Miejska będzie badała, czy w wiadrze jest czysta woda, czy woda 

zawierająca detergenty? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie do końca zgadza się ze stanowiskiem mecenasa Czesława Podkowiaka, 

− ale zgadza się, Ŝe musi to być uregulowane w uchwale, 

− jest zwolennikiem obecnie proponowanego zapisu,  
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− sam nigdy nie mył swojego samochodu chemikaliami, ale opłukiwał go wodą na swojej posesji, 

− to, jak będzie funkcjonować proponowany zapis w praktyce w duŜej mierze zaleŜeć będzie od ludzi  

i sąsiadów, którzy powinni nauczyć się reagowania na nieprzestrzeganie prawa i zwracania uwagi 

osobom, które będą przepisy naruszać, 

− mycie samochodu czystą wodą to niemal to samo co padający na auto deszcz, 

− trzeba starać się więcej na ten temat mówić i uświadamiać ludzi, Ŝeby zrozumieli tę potrzebę. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zwróciła uwagę, Ŝe w rozdziale 8 Regulaminu, w paragrafie 22 pkt 9 jest podana błędnie data 

„2008r.”, powinno być „2013”. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− przyznała, Ŝe to błąd w zapisie,  

− wyjaśniła, Ŝe fermy, o których mowa  w tym punkcie musiały juŜ wcześniej spełnić określone wymogi. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− w związku z wyjaśnieniem Pani Dyrektor zaproponowała wykreślenie pkt 9. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe ludzie na swoich posesjach myją auta czystą wodą, 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił kolejno do przegłosowania poprawek w projekcie 

uchwały, zgłoszonych przez radną Joannę Pawłowicz oraz poprawkę zgłoszoną przez radną 

Małgorzatę Golińską. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „przeciw”, przy 5 głosach „za” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” odrzuciła poprawkę zaproponowaną przez radną Joannę Pawłowicz, aby w paragrafie 4 ust.1 

Regulaminu nie wprowadzać moŜliwości mycia pojazdów samochodowych poza myjniami. 

 

W kolejnym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła poprawkę 

zaproponowaną przez radną Małgorzatę Golińską, polegającą na wykreśleniu w paragrafie 22 pkt 9,  

i w związku z powyŜszym odpowiednim przesunięciu numeracji pozostałych punktów tego paragrafu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem 

przegłosowanych poprawek w paragrafach „16”, „22” i „24”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/252/2012  

w sprawie  regulaminu utrzymania czysto ści i porz ądku na terenie Miasta Szczecinek. 
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Ad.14.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała kto  i w jaki sposób będzie dokonywał sprawdzenia, co wyrzucają do pojemników 

mieszkańcy w blokach wielomieszkaniowych? 

− co będzie, gdy trafią się odpady niesegregowane? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− sprawdzenia będzie dokonywała firma odbierająca odpady, 

− w budynkach wielomieszkaniowych odpowiedzialność jest zbiorowa, 

− ale zwiększone opłaty powinny być tylko wówczas, gdy niesegregowanie odpadów powtarzać się 

będzie nagminnie i raŜąco, a nie jednorazowo lub sporadycznie, albo w niewielkiej ilości, 

− mieszkańcy takiego bloku powinni dla swojgo dobra pilnować się wzajemnie, aby kaŜdy przestrzegał 

zasad. 

  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/253/2012  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od wła ścicieli nieruchomo ści, na których zamieszkuj ą mieszka ńcy  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczo ną przez wła ściciela nieruchomo ści opłat ę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ad.15.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, proponując wykreślenie w par.3 ust.2  zdania: 

„w przypadku, gdy odpady nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny”, a pozostawienie zdania  

„w przypadku, gdy odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny”. 
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Roman Matuszak radny: 

− zapytał, w jaki sposób wyliczono stawki opłat ujętych w paragrafie 2 ust.1 i ust.2 oraz jakie koszty 

wchodzą w skład tych stawek? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− omówiła kalkulację kosztów, opartą na danych z PGK Sp. z o.o. dotyczących rocznej ilości odpadów 

zbieranych w Szczecinku oraz liczbie mieszkańców miasta, 

− doliczono 5% kosztów związanych z odbiorem odpadów przez inną firmę,  

− uwzględniono odległość do wysypiska, gdzie będą wywoŜone odpady, 

− sumę kosztów podzielono przez przewidywaną liczbę mieszkańców, przy uwzględnieniu zakładanej 

ściągalności opłat na poziomie 90%, 

− w stosunku do 2012r. przewidziano wzrost ilości odpadów o 10%. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał dlaczego sumę kosztów podzielono nie przez 100% liczby mieszkańców, a tylko przez 90% tej 

liczby? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− wyjaśniła, Ŝe nie moŜna zakładać 100% ściągalności opłat, poniewaŜ w praktyce zawsze pojawiają 

się jakieś nieprzewidziane okoliczności. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał, w jaki sposób będą ściągane opłaty od instytucji i firm? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe postanowił, iŜ zaproponuje, by początkowo nie stosowano do podmiotów gospodarczych 

w/w zasad,  

− przedstawione wyliczenia obarczone są duŜym błędem, który będzie weryfikowany po pewnym 

okresie funkcjonowania nowej uchwały, 

− firmy i instytucje będą zawierały umowy z przedsiębiorstwem zajmującym się odbiorem odpadów, 

 

Roman Matuszak radny: 

− obecnie płaci się 8,25 zł za osobę za wywóz śmieci, 

− stawka nowych opłat nawet w przypadku segregowania odpadów stanowi bardzo duŜą podwyŜkę, 

− rozumie, Ŝe to wynika z nowych przepisów prawa, ale w latach 2005-2006 planowano wybudowanie 

punktu odbioru odpadów na terenie Gminy Wiejskiej Szczecinek, 

− to było takŜe w planie zagospodarowania przestrzennego w/w Gminy, 

− nie wiadomo, dlaczego nie kontynuowano tej budowy, 

− uwaŜa, Ŝe Burmistrz nie przejawiał wielkiej aktywności w tej kwestii, 

− duŜa część kosztów transportu mogłaby być niŜsza. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe uwaga radnego wynika z nieznajomości ustawy, 

− obowiązujące przepisy zezwalają na budowę tylko regionalnych składowisk odpadów, 

− takie małe, o których mówi radny nie będą mogły funkcjonować, poniewaŜ nie obejmowały swoim 

zasięgiem wymaganej liczby 150.000 ludzi, 

− podał wymogi, jakie musi spełniać składowisko odpadów, 

− na terenie województwa na razie nie ma zakładu spełniającego te wymagania, 

− poinformował, Ŝe jest po rozmowach z władzami Wardynia,  

− będzie proponował wykupienie udziałów w planowanym składowisku k. Barwic, 

− odnośnie stawki opłat uwaŜa , Ŝe cena 14zł nie jest wygórowaną. 

 

Roman Matuszak radny: 

− to co powiedział Burmistrz, to dobry pomysł i naleŜy iść w tym kierunku, 

− w 2005r. nie wiadomo było jeszcze, Ŝe składowisko będzie musiało obejmować obszar zamieszkały 

przez 150.000 ludzi, 

− gdyby jednak uwzględnić liczbę mieszkańców powiatu szczecineckiego wynoszącą ok. 80.000 ludzi  

i liczbę mieszkańców gmin z powiatów sąsiednich, z którymi prowadzone były wówczas rozmowy, to 

moŜe razem dałoby to wymaganą liczbę 150.000 ludzi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe taka argumentacja nie do końca jest zgodna z prawdą, 

− nikt wówczas nie wiedział o wymogach związanych z utylizacją, które pojawiły się nie dawno. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− rozumie wymóg wprowadzenia uchwały, ale uwaŜa, Ŝe ceny są za wysokie, 

− podał przykład, gdzie stawka za selektywne zbieranie wynosi 11,50zł 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zapytał radnego, czy ta stawka obowiązuje po wprowadzeniu nowej ustawy, czy sprzed nowelizacji 

przepisów? 

 

Wojciech Knapik radny: 

− wyjaśnił, Ŝe to stawka dotychczasowa. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe w takim razie stawka w tamtej gminie takŜe zostanie podwyŜszona. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− ustawodawca nałoŜył obowiązek selektywnej zbiórki odpadów, który w 2014r. ma osiągnąć 

odpowiedni poziom realizacji. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie zgodził się z argumentami radnego Wojciecha Knapika, 

− mieszkańcy mają pokryć wszystkie koszty związane z odbiorem odpadów, 

− dopłata do tego z budŜetu Miasta byłaby niezgodna z prawem. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− przypomniał, Ŝe Pani Dyrektor Anna Mista wymieniła koszty, jakie wzięto pod uwagę przy kalkulacji 

opłat, 

− uwaŜa, Ŝe rozwiązywanie problemów związanych z odpadami przynosi korzyść wszystkim 

mieszkańcom, 

− uwaŜa, Ŝe radna Joanna Pawłowicz zajmująca się ekologią, powinna poprzeć proponowane 

rozwiązania. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− ekologia jest dziś bardzo droga, 

− ta cena będzie zaleŜna od tego, kto będzie odpady odbierał, 

− ma nadzieję, Ŝe Miasto zrobi wszystko, aby to rozwiązać z korzyścią dla mieszkańców. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się do radnego Marka Ogrodzińskiego, Ŝe sam nie posłuchał radnej Joanny Pawłowicz  

i nie poparł jej wcześniejszych propozycji dotyczących mycia pojazdów. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− uwaŜa, Ŝe mycie wodą jest tym samym co „mycie” auta deszczem.  

 

Janusz Rautszko radny: 

− zaproponował, aby przejść do realizacji porządku obrad. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− uwaŜa, Ŝe budując „wspólny dom” jakim jest Szczecinek, zapomniano o budowie „śmietnika”. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do przegłosowania poprawki zaproponowanej przez Komisję. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej 

poprawki. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/254/2012  

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospoda rowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalania wysoko ści stawki tej opłaty. 

Ad.16.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− zwrócił uwagę na omyłkowe zamieszczenie przy odnośniku na końcu tekstu załącznika, trzech 

gwiazdek zamiast dwóch. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę na brak litery „a” we wzorze deklaracji w rubryce „A”, 

− widnieje tam słowo „deklracji” powinno być „deklaracji”, 

− wskazane błędy literowe nie wymagają przegłosowania poprawek. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− jest przeciwny tworzeniu tego typu deklaracji, 

− powinien być prosty druk uniwersalny, zawierający adres, nazwisko, jaki rodzaj śmieci, 

− poza tym, jak ktoś moŜe zadeklarować, Ŝe odpady „będą odbierane”? 

− moŜe deklarować, Ŝe odpady będą „gromadzone”,  

− to firma zbierająca odpady deklaruje ich odbiór, 

− uwaŜa, Ŝe zwrot „odbierane” powinien zostać skreślony. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− uwaŜa, Ŝe moŜe pozostać zapis „odbierane”, 

− chodzi o to, aby na jednym arkuszu zamieścić wszystkie ewentualnie potrzebne informacje. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odnosząc się do wypowiedzi radnego Andrzeja Modrzejewskiego zwrócił uwagę, Ŝe bez tego zapisu 

właściciel posesji mógłby np. podpisać zgodę na zbieranie odpadów, a nie podpisać umowy na ich 

odbiór, 

− moŜe to niedokładne stwierdzenie, ale nie wprowadza w błąd. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− zwróciła uwagę, Ŝe w pouczeniu wpisany jest Dz.U z 2005r., powinien być Dz. U. z 2012r. poz.1015  

z późn. zm.  
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uwagę podaną przez Panią Dyrektor naleŜy traktować jako wniosek formalny Przewodniczącego 

Rady Miasta, 

− przystąpił do przegłosowania poprawki zaproponowanej przez radnego Andrzeja Modrzejewskiego. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „przeciw, przy 3 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” odrzuciła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do przegłosowania poprawki zaproponowanej przez siebie. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej 

poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/255/2012  

w sprawie wzoru deklaracji o wysoko ści opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez wła ściciela nieruchomo ści. 

 

Ad.17.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny, Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− klub jest „za” podjęciem uchwały, ale gdy wprowadzano ustawę „Prawo zamówień publicznych”, to 

przez kilka lat były organizowane przetargi na utrzymanie czystości , 

− w tych przetargach brała udział tylko jedna firma, i wówczas oznaczało to, Ŝe  nie ma konkurencji, 

− długi czas inwestowano w tę firmę, Ŝeby sprawniej funkcjonowała. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− wracając do historii, to Miasto miało pomysł, Ŝeby stworzyć taką firmę jaką jest PGK Sp. z o.o., 

− gdyby PGK była spółką prywatną, to byłaby inna sytuacja,  

− jeśli spółka ta obecnie przegra przetarg na odbieranie odpadów, to będzie problem dla właściciela, 

którym jest Miasto, a którego reprezentuje Burmistrz. 

 



 21 

 

 

Wojciech Knapik radny; 

− poinformował, Ŝe Klub Parlamentarny SLD złoŜył wniosek o zmianę ustawy w tej kwestii. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/256/2012  

w sprawie wyra Ŝenia poparcia dla uchwały Rady Miejskiej Inowrocław ia w sprawie skierowania do 

Trybunału Konstytucyjnego wniosku o stwierdzenie ni ezgodno ści z Konstytucj ą Rzeczypospolitej 

Polskiej przepisów ustawy o utrzymaniu czysto ści i porz ądku w gminach. 

 

Ad.18.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/257/2012  

w sprawie podziału Miasta Szczecinek na obwody głos owania, ustalenia ich granic  

i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczyc h. 

 

Ad.19.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Salę obrad opuściła radna Katarzyna Dudź. Obecnych 19 radnych. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/258/2012   
zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przekształcenia zakładu bud Ŝetowego w jednostk ę budŜetow ą. 

 

Na salę obrad powróciła radna Katarzyna Dudź. Obecnych ponownie 20 radnych. 

 

Ad.20.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/259/2012  

w sprawie wysoko ści i zasad ustalenia dotacji celowej dla podmiotów prowadz ących Ŝłobki lub 

kluby dzieci ęce na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Ad.21.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 

 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/260/2012  
w sprawie przyj ęcia planu nadzoru nad Ŝłobkami, klubami dzieci ęcymi oraz dziennymi opiekunami . 

 

Ad.22.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję. 
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GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXIX/261/2012  

w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z o rganizacjami pozarz ądowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalno ści 

poŜytku publicznego i o wolontariacie na rok 2013. 

 

Ad.23.Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

− Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.24. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta. 

− Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.25. Wnioski i zapytania radnych. 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał Burmistrza, czemu wydał decyzję środowiskową firmie KRONOTEX, dotyczącą produkcji,  

w której będzie moŜna spalać odpady poprodukcyjne mogące zawierać kleje? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe w lokalnym programie samorządowym odpowiedział na te zarzuty, 

− poinformował teŜ o zaskarŜeniu w/w decyzji do Prokuratury oraz do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego, 

− wyjaśnił, Ŝe wydał decyzję, poniewaŜ nie było Ŝadnych podstaw, aby jej nie wydać, 

− w kaŜdym przedsiębiorstwie tego typu hale trzeba ogrzewać i do tego uŜywa się odpadów 

pochodzących z produkcji (pył drzewny, kora, wióry, ścinki drzew itp.) , 

− zgodnie z przedstawionym wnioskiem, płyt zawierających formaldehyd jest niewiele, 

− formaldehyd będzie eliminowany w wysokiej temperaturze, 

− przed wydaniem decyzji środowiskowej Miasto ma prawo zapytać Regionalną Dyrekcję Ochrony 

Środowiska i SANEPiD, czy w danym przypadku potrzebny jest raport oddziaływania na środowisko? 

− obie instytucje stwierdziły, Ŝe nie ma takiej potrzeby, 

− nie było więc podstaw do wydania decyzji odmownej. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, Ŝe zapoznała się z opinią Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i SANEPiD-u, 

− uwaŜa, Ŝe  z jednej strony jest śmiech co do niekompetentnych wypowiedzi zawartych w tych 

opiniach,  
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− a z drugiej strony występuje strach, Ŝe na ich podstawie wydaje się decyzję w tak waŜnej  sprawie, 

− zacytowała część kodów, pod którymi kryją się odpady niebezpieczne, 

− powołała się na stanowisko Ministra Środowiska, Ŝe nawet śladowe odpady drewnopochodne nie są 

biomasą, i mogą być spalane tylko w specjalnych spalarniach, 

− poza tym nie ma mowy o ilościach popiołów, które w skali roku stanowić będą bardzo duŜą ilość 

odpadów niebezpiecznych, 

− w dokumentacji technicznej przedstawionej przez KRONO znajduje się instalacja o zawartości kleju  

i Ŝywicy róŜnego rodzaju, 

− powołała się na prof. Grochowalskiego, który podczas pobytu w Szczecinku wyjaśniał co jest biomasą 

a co nią nie jest, 

−  jeśli odpad zawiera jakąkolwiek ilość kleju, to jest odpadem niebezpiecznym, 

− zastanawia się, jakie będą konsekwencje wydania decyzji przez Burmistrza? 

− uwaŜa, Ŝe to kolejne pozwolenie dla firmy na działalność niebezpieczną dla mieszkańców, 

− nie jest przeciwniczką nowych inwestycji, ale planowana instalacja musi spełniać standardy 

ekologiczne, 

− to decyzja zła dla mieszkańców, dobra dla firmy, 

− ubolewa, Ŝe Burmistrz nie szuka informacji na zewnątrz,  i Ŝe powstają opinie niezgodne z prawem, 

− uwaŜa, Ŝe opinie RDOŚ i SANEPiD nie odpowiadają temu konkretnemu przedsięwzięciu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe trudno z radną dyskutować, poniewaŜ radna nie podaje konkretów, 

− uwaŜa, Ŝe działanie i stanowisko radnej są dalece szkodliwe, i Ŝe trudno to oceniać, 

− radna swoje zastrzeŜenia mogła zgłosić do Prokuratury, 

− w Ŝaden sposób Burmistrz nie powoduje zagroŜenia dla Szczecinka, 

− wskutek działania radnej będzie sygnał dla potencjalnych inwestorów, Ŝe w Szczecinku panuje zła 

atmosfera dla powstawania nowych miejsc pracy, 

− kto ma rację, niech zdecydują właściwe organy nadrzędne.  

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, czy dla Burmistrza nie ma znaczenia autorytatywne stwierdzenie Ministra Środowiska? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przerwał dyskusję stwierdzając, Ŝe skoro sprawa została formalnie zgłoszona do organów 

nadrzędnych, to naleŜy pozostawić im wydanie oceny, 

− poprosił o zgłaszanie kolejnych pytań lub wniosków. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− podziękowała włodarzom miasta i wolontariuszom za kwestowanie na rzecz budowy Hospicjum,  

a mieszkańcom za hojność i zrozumienie, 

− łącznie zebrano ponad 51tys.zł, w tym ok. 34 tys.zł na cmentarzu, 

− podziękowała teŜ Prezesowi MEC za odpowiedź na jej pytanie zadane na poprzedniej sesji,  
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− zapytała, czy ciepło juŜ dociera do mieszkań w tym budynku? 

 

Leszek Ogar Prezes PGK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wyjaśnił, Ŝe spółka nie ma na to wpływu, 

− jest wykonane przyłącze,  

− jest wykony węzeł cieplny, 

− decyzja naleŜy teraz do właściciela budynku. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− stwierdziła, Ŝe kontakt z właścicielem jest bardzo trudny, 

− poinformował, Ŝe w dniu 29.11.2012r. odbędzie się posiedzenie Komisji Problemów Społecznych,  

− poprzez media zaapelowała do właściciela budynku, zapraszając go na w/w posiedzenie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Miasto nie ma absolutnie Ŝadnego wpływu na to, co się dzieje w nieruchomości naleŜącej do 

prywatnego właściciela, 

− z tym właścicielem zawsze są problemy. 

 

Roman Miazga radny: 

− zwrócił się do Burmistrza w sprawie terminu składania wniosków i dokumentów dotyczących 

refundacji zakupu podręczników przez uczniów. 

Pisemne wystąpienie radnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Joanna Powałka Dyrektor MJOO: 

− MJOO proponuje termin, który musi korelować z terminem ustalanym przez Kuratorium, 

− rok temu Kuratorium  swój termin ustaliło na 15-go września, a w tym roku na 8 września, dlatego  

w szkołach termin ten MOJOO zaproponował do 3 września. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− zapytał o inwestycje wykonane w Aqua-Tur, jak to się przyjęło i czy są oszczędności? 

− zapytał o oświetlenie w strefie ekonomicznej, czy obecnie uzasadnione jest włączanie go, skoro strefa 

jeszcze nie funkcjonuje? 

 

Ksi ęgowa Aqua-Tur Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− ze względu na to, Ŝe dotychczasowy okres eksploatacji wykonanej inwestycji dotyczącej modernizacji 

zaopatrzenia w energię cieplną, obejmuje głównie sezon letni, nie ma jeszcze podsumowania skali 

oszczędności, 

− na pewno wystąpiło ograniczenie poboru energii cieplnej, ale zwiększenie poboru energii elektrycznej, 

− szacunkowe ograniczenie kosztów to ok.20%, ale pełna ocena nastąpi po całorocznym cyklu. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie oświetlenia strefy ekonomicznej wyjaśnił, Ŝe tam chyba jeŜdŜą samochody. 

 

Tomasz Kołosowski Dyrektor Wydziału Inwestycyjnego UM: 

− wyjaśnił, Ŝe inwestycja nie jest jeszcze odebrana, 

− wykonawca musi wpierw przeprowadzić próby oświetlenia na swój koszt i właśnie to robi, 

− po odbiorze oświetlenie nie będzie włączane do czasu uruchomienia strefy. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− zwrócił się do Pani Dyrektor MJOO w sprawie oświetlenia sali gimnastycznej przy ul. Wiatracznej 

sygnalizując, Ŝe tam nie pali się 1/3 lamp. 

 

Joanna Powałka Dyrektor MJOO: 

− wyjaśniła, Ŝe to nie leŜy w gestii MJOO. 

 

Eugeniusz Szybisty OSiR: 

− stwierdził, Ŝe to takŜe nie leŜy w gestii OSiR. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie, 

− ze względu na brak dalszych pytań i wniosków i tym samym wyczerpanie porządku obrad, zamknął 

sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 13:10. Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


